
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 40
Forslag til lov om ændring af retsplejeloven. (Fordeling af opgaver mellem po-
litikredsene og statsadvokaturerne m.v.).
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 6
En sammenlægning af de jysk-fynske statsadvokaturer til én samlet enhed, jf.
lovbemærkningerne, forventes at resultere i at statslige arbejdspladser flyttes,
hvilket også vil få konsekvenser for de afledte aktiviteter, som i dag gavner lo-
kalsamfundene de steder, hvor arbejdspladserne vil skulle flyttes fra (forment-
lig bl.a. fra Nordjylland og Sønderjylland). Vil ministeren redegøre for det sam-
lede omfang flytningen af statslige arbejdspladser forventes at få i forhold til
de jysk-fynske statsadvokaturer og hvordan dette harmonerer med regerin-
gens fokus på at der skal "skabes en positiv udvikling i yderområderne", som
det hedder i Regeringsgrundlaget fra oktober 2011, (se afsnittet ’aktiv hjælp til
yderområderne’, side 26)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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